
江西涞腾生物科技股份有限公司
 审核地址:江西省丰城市高新技术产业园区高新五路6号

注册地址:同审核地址

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

资质范围内肥料的生产和研发;农业技术推广服务;

资质范围内有机肥（畜禽粪污处理利用）的生产

初次发证日期：2018年6月26日

发证日期：2024年6月20日；有效期至：2027年6月25日

    获证组织在证书有效期内每年至少接受一次监督审核，并将监督审核合格标识粘贴于证书指定位置，本

证书方为有效。本证书有效状态及获证后相关服务等信息请扫描本证书左上角二维码关注“世标”微信公众

号进入客户服务栏目或www.wsf.cn查询。亦可登陆国家认证认可监督管理委员会官方网站

（www.cnca.gov.cn）查询。

注册号：03824Q05783R2S
统一社会信用代码：91360981096945526C兹证明

该体系覆盖范围

质量管理体系符合



Registration No. 03824Q05783R2S
Unified Social Credit Code:91360981096945526C

Jiangxi Rutom Biotechnology Co., Ltd
 Audit Address: 06 Gaoxin 5th Rd., High-Tech Industrial Zone, Fengcheng, Jiangxi/Registered

 Address: 06 Gaoxin 5th Rd., High-Tech Industrial Zone, Fengcheng, Jiangxi, China

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

production and R&D of fertilizers within the scope of the qualification; agricultural 
technology promotion services; production of organic fertilizers (treatment and 
utilization of animal manure and sewage) within the scope of the qualification

Date of Initial Issuance: 2018-06-26

Date of Issuance:2024-06-20 Date of Expiry: 2027-06-25

This is to certify that the Quality Management System of

has been audited to conform to

For the whole process of

    This certificate will not remain valid only if the certified organization accepts at least one surveillance 
audit annually within the validity period of the certificate in which the surveillance audit conforming mark is 
in the designated position. Please follow WSF customer service by scanning QR code or visit www.wsf.cn 
and www.cnca.gov.cn for this certificate’s validity status and related services.
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